
The restaurant arrangements may change subject to any changes on Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation implemented by the Government  Subject to 10% service charge at original price  The
offer cannot be redeemed for cash and cannot used in conjunction with other offers  Black-out dates apply  Advance reservation is required and confirmation is subject to availability  Except specified, offer is not applicable to set
menus, beverages, bottled wine consumption, wedding and banquet  Offers are limited to 1 table with a maximum of 12 persons  The prices, items of the menus and opening hours are subject to change without prior notice  This
promotion is for dine-in consumption only  Photos are for reference only  Valid staff ID / company name card / membership card or this screen capture must be presented before being seated  Royal Plaza Hotel reserves the right to
amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice  Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision

如政府實施的《預防及控制疾病（禁止羣組聚集）規例》有變更，餐廳安排可能因而有所變更  另原價加一服務費  優惠不可兌換現金、不可與其他優惠同時使用  優惠不適用於指定日
子 須預先訂座，確認與否視乎預訂情況而定 除特別註明外，優惠不適用於套餐、飲品、餐酒、婚宴及宴會，並只限每次最多1席共12位之惠顧 菜式、價格及服務時間如有更改，恕不
另行通知 只限堂食 圖片只供參考 入座前出示有效員工證 / 公司名片 / 會員證或此螢幕截圖方可享用優惠 帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通
知 如有任何爭議，帝京酒店保留一切最終決定權

優惠期：由即日起至2023年12月14日

➢ 20% discount on order of Whole Cake

8折訂購磅裝蛋糕

➢ 10% discount for a minimum purchase of HK$200 applies to homemade cookies,
assorted cookies / pastries Gift Set & French Pastries

購買自家製曲奇餅、酥點禮盒及法式雜餅滿最低消費 HK$200 可享 9折優惠

➢ 25% discount on Designated Lunch Set Menu AND

20% discount on Dim Sum Menu (Mon to Fri only, except PHs)

指定午市套餐 75折及點心餐牌 8折 (只限週一至週五，公眾假期除外)

➢ 22% discount on Afternoon Tea Set 下午茶套餐 78折

➢ 25% discount on Designated Set Dinner Menu (Mon to Fri only, except PHs)

指定晚市套餐 75折 (只限週一至週五，公眾假期除外)

➢ 12% discount on À La Carte Menu at lunch and dinner period (Mon to Fri only, except PHs)

午市及晚市主餐牌 88折優惠 (只限週一至週五，公眾假期除外)

➢ 15% discount on below Private Dining Menus at lunch or dinner period (Mon to Fri only, except PHs)

<Signature Gold • Private Dining Menu> // <Celebration • Private Dining Menu> //
<Feverishly Cantonese • Private Dining Menu>

午市及晚市惠顧以下 <相聚宴> 可享 85折優惠 (只限週一至週五，公眾假期除外)

<金牌 •相聚宴> // <慶典 •相聚宴> // <粵饌 •相聚宴>

Private Dining Room 貴賓廳房預訂禮遇
Enjoy a gratifying gorgeous gathering with friends and family in our gracefully made private room* at Di King Heen or Lion Rock, together
with excellent services and the Private Dining Menu.

帝京軒及獅房菜皆設有貴賓廳房，適合 8 至 36 人的私人宴會*，讓您與知己親友於設計時尚舒適的貴賓房相聚，共嚐豐盛
美饌。

➢ To reserve our private room now (maximum for 36 guests) could enjoy special minimum charge,
50% off for the designated beer, soft drinks & chilled orange juice (except drinks package) AND
free corkage, maximum 2 bottles per table (Maximum 3 tables)

現凡預訂貴賓廳房 (上限 36人)可享特惠最低消費，席間指定啤酒、汽水及橙汁半價

(任飲套餐除外)及自攜酒類飲品免開瓶費 (每席上限兩支，最多三席)

*Minimum charge would be applied for private room bookings and subject to availability, size and capacity of each private room is varied.
Please contact restaurant staff for details respectively.

*各貴賓廳房設有最低消費，供應視乎訂座情況而定。容納人數因應餐廳設計而有異，歡迎聯絡個別餐廳暸解詳情

Exclusive Offer of Royal Plaza Hotel

for The Hong Kong Polytechnic University Staff Club Members

香港理工大學職員會所會員尊享帝京酒店餐飲禮遇

Validity : From now to 14 December, 2023

Mon to Fri only, except PHs

只限週一至週五

(公眾假期除外)

Mon to Sun & PHs

週一至週日及公眾假期

Offers extended to PolyU Staff Club members & guests are solely the decision of Royal Plaza Hotel.  For any disputes, PolyU staff Club does not take any responsibility.

此優惠提供給「香港理工大學職員會所」的會員及賓客，其決定權全取於帝京酒店。如有任何爭議，「香港理工大學職員會所」恕不承擔任何責任。
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